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  JIŘÍ PEK 

 

Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 4. 6. 2024  
 

Starostovi Karpíškovi se povedl další politický faul, kdy na základě anonymního dopisu požadoval 

po jednom ze zastupitelů omluvu, aniž by řekl, komu se má zastupitel omluvit :-) 

 

Rada obce (RO), kontrolní výbor (KV) a finanční výbor (FV) (body 4-6): 

- Zastupitelé nedostávají na rozdíl od kraje všechny zprávy z proběhlých rad. 

- Pro zprávy z KV a FV jsme nehlasovali, jelikož v nich nemáme zástupce.  

- RO uvažuje o příspěvcích na dotovanou vodu až do roku 2028. 

- RO zvažuje postavit z Hornické ulice do Vochova asfaltovou cyklostezku. 

- RO schválila při rekonstrukci Formanky další více a méně práce v hodnotě 1 milionu.  

- RO chce vybudovat kruhovou křižovatku u Jantaru. 

 

Transparentnost dle Karpíškovců :-( 

Pronájem obecních pozemků 

- Vedení obce minulý rok přijalo obecně závaznou vyhlášku obce o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství. Ve vyhlášce jsou transparentně nastavena rovná pravidla, ceny a povinnosti 

pro všechny. Bohužel vedení obce tuto vyhlášku nedodržuje. 

- RO prakticky ve všech činnostech používá dvojí metr a není schopná vysvětlit, jak se k různým 

závěrům dostala a často mění odpovědi či mlží. 

- Například Karpíšek na minulém zastupitelstvu tvrdil, že k občerstvení „VejprPoint“ proběhlo 

výběrové řízení. Po mém dotazu, že jsem nikde výběrko nedohledal, původní tvrzení dementoval 

s tím, že byl vyvěšen jen záměr a poté byla podepsána smlouva.  

- Právě díky takovému mlžení starosty, i za nás skvělé nápady, jako je venkovní občerstvení 

v zajímavém prostředí, vyvolávají otázky. 

- Rozdílný přístup můžeme spatřit například ze zpráv RO v pronájmu obecních prostor: 

o Obec pronajala p. Taušlovi (Vejprpoint) 22,5m2 za 1.000 Kč na rok 

o Obec pronajala p. Lemonovi („točnu autobusu“) za 1.000 Kč na tři dny 

o Obec pronajala Zásilkovně (prostor pro Z-Box) za 45.000 Kč na rok 

- Podle vyhlášky by měl činit roční pronájem prostor u p. Taušla  80.000 Kč, naopak u p. Lemona 

by byla částka nižší, stejně  jako u různých doručovacích boxů. 

- Pokud vyhlášku vedení obce nedodržuje, tak ať vyhlášku upraví nebo zruší a tím legitimizujme 

rozdílný přístup k jednotlivým žádostem o pronájem obecních pozemků. 

 

Přidělování obecních bytů 

- Transparentnost nenajdeme ani u přidělování 35 obecních bytů. 

- Cena nájmů je vysoce lukrativní např. 42m2 za 2.110 Kč 

- Neexistuje žádný oficiální a veřejně dostupný klíč, podle kterého se byty přidělují. 

- Na referenčních listech k bytům chybí jména nájemníků. 

- Někteří vládnoucí zastupitelé v minulosti skoupili obecní byty za velice výhodných cenových 

podmínek (kauza „Bytové domy U kovárny“ na vejprnice.eu) 

- Proč obec nevytvoří veřejný seznam čekatelů na byt? 

 

Dětský tábor v Kladrubech 

- Několik rodičů se nás ptalo, jestli nevíme, na základě čeho 

a jak se vybírají děti na tábor do Kladrub, či kdo je 

zodpovědný za výběr.  

- Místostarostka Sihelská odpověděla: „Obec Vejprnice není pořadatelem dětského tábora“.  

- Tato strohá odpověď nás zaskočila. Zastupitelé totiž letos odsouhlasili dotaci z obecního rozpočtu 

na tento tábor ve výši 40.000 Kč a předpokládali jsme, že alespoň vedení obce ví, jak je s financemi 

dále nakládáno.  

- Nutno podotknout, že tábor připravuje zájmové sdružení TREMP, kde je předsedou Karpíšek. 

Přihlášky děti nosí pí. Zahálkové (sestra Karpíška).  

- Opět je škoda, že záslužná činnost přípravy a vedení dětského tábora, vyvolává zbytečné emoce 

jen díky tomu, že není nastaven transparentní systém přijímání žádostí. Doporučujeme, aby toto 

bylo do příště napraveno.  

 

Různé: 

- Zastupitelé jednohlasně schválili příspěvek 50.000 Kč na opravu kostela (bod 10). 

- Byl schválen nákup pozemku „na Francáku“, kde má do budoucna vzniknout přírodní pumptrack, 

tak snad to nedopadne jako se slibovaným koupalištěm či parkem v rokli (bod 13). 

- Zastupitelé schválili možnost využití kontokorentu na 15 milionů (bod 9). 

- Hospodaření obce za rok 2023 skončilo v mínusu 9,5 milionu. 

- Obec nemá nijak smluvně upraveno, že se na výstavbě komunikace Josefa Žižky budou skutečně 

podílet i developeři.  

- Obec ještě nenašla vhodný prostor pro volné venčení psů. 

- Zastupiteli Kopřivovi nebyla dle slibu Karpíška poskytnuta zpráva o předmětu činnosti společnosti 

IVA. 
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VÍTE, ŽE NA KRAJSKÉ PIRÁTSKÉ KANDIDÁTCE NAJDETE VEJPRNICKOU STOPU:  

4. KATEŘINA SKÝPALOVÁ, 7. JIŘÍ PEK A  35. GABRIEL FABRY 
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